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Abstract (en)
In a power supply unit for data-processing systems, in particular evaluation and encoding circuits (10) of intermittent train control devices, the supply
voltage for the evaluation and encoding circuits (10) arranged at the site of the track coupling coil is to be tapped from the signal circuits (1). In
order to extract power from the signal circuit (1), a transformer (6) which operates according to the current transformer principle is connected with its
primary winding (61) into the signal circuit (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Stromversorgungseinheit für datenverarbeitende Anlagen, insbesondere Auswerte- und Codierschaltungen (10) von punktförmigen
Zugbeeinflussungseinrichtungen soll die Versorgungsspannung für die am Ort der Gleiskoppelspule angeordneten Auswerte- und
Codierschaltungen (10) aus den Signalstromkreisen (1) entnommen werden. Zur Energieauskopplung aus dem Signalstromkreis (1) ist ein nach
dem Stromwandlerprinzip arbeitender Übertrager (6) mit seiner Primärwicklung (61) in den Signalstromkreis (1) geschaltet. <IMAGE>
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